

## Nishiko School Festival 2025

This time, we would like to introduce our school festival, which was held on September 4<sup>th</sup> and 5<sup>th</sup>.

This year, first-year and second-year students organized attractions such as haunted house and photo spots, and third-year students performed plays.

In my class, we hosted a temple festival. We divided the class into four booths: a shooting game, yo-yo fishing, lucky ball, and lucky string game to make an atmosphere like festival. Many students came to our class; some students came two or more times. It was a rewarding experience and a lot of fun.

After school, volunteer groups held a live concert. They performed popular J-POP and K-POP songs.

Furthermore, culture clubs played an active part. The calligraphy club gave a powerful performance, and the brass band and Japanese drum club delivered wonderful opening and closing performances.

Also, food trucks have been coming to our school since last year. We enjoyed many kinds of foods. Some students bought so much that both of their hands were full. I ate a lot too, and all of them were delicious. We are already looking forward to next year's school festival!

## 西高文化祭 2025

今回は9月4, 5日に行われた文化祭について紹介します！

今回の文化祭では、1, 2年生によるお化け屋敷やフォトスポットなどの出し物や3年生によるアニメやドラマをモチーフにした劇が行われました。

私のクラスでは、縁日を行い、クラスを射的、ヨーヨー釣り、ラッキーボール、千本くじの4つのブースに分けて、お祭りの雰囲気を作り上げました。多くの人に来てもらい、中には二日間で二、三回来た人もいてとてもやりがいを感じ、楽しかったです！

1日目の放課後は、有志の団体によるステージ発表もありました。バンドやダンスグループによって有名なJ-POPやK-POPでパフォーマンスされて大盛り上がりでした。

また、文科系部活動の活躍も多くみられ、書道部の大迫力の書道パフォーマンスや、和太鼓部のオープニングと吹奏楽部のエンディングの演奏も、素晴らしいものでした。

そして、西高の文化祭には去年からキッチンカーが来ています。たくさんの種類のキッチンカーが二日間楽しめるので、両手がいっぱいになるくらい買っている人もいました。私も、食べましたがどれもおいしかったです！ 来年の文化祭も楽しみですね！

